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Or.0012.1.1.2022 
 

 

 

 

Protokół Nr 26/22 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 24 lutego 2022 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz. 1000 do godz. 1235. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Kosiński - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych. Prowadzący dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. W. Romaniuk – Skarbnik 

Gminy, p. M. Rogowca - Przewodniczącego Rady Miejskiej, p. R. Konobrockiego - Sekretarza 

Gminy oraz p. Sylwestra Uściniaka – Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej w 

Siemiatyczach. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz    nieobecny     

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski          

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska 

3. Małgorzata Sierociuk          

4. Jan Kobus 

5. Józef Daniluk           
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Ad. 2. 

Przewodniczący posiedzenia zapoznał zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie z wdrażania „Programu Wspierania Rodziny w Gminie Drohiczyn  na 

lata 2021-2023”. 

4. Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 2021-2027”. 

5. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2022 r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2022 – 

2029, 

c) zwolnienia Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie z 

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Drohiczyn, 

d) ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników OSP uczestniczących w 

działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach, 

e) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników, 

f) zasad ustalania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących 

radnym Rady Miejskiej w Drohiczynie, 

g) ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Drohiczyn, 

h) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Drohiczyn, 

i) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

j) podjęcia uchwał umożliwiających podjęcie działań ratowniczych, 

k) zmiany załącznika Nr 2 do Uchwały Nr VI/49/11 Rady Miejskiej w Drohiczynie z 

dnia 25 maja 2011 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, udzielane przez Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Drohiczynie oraz szczegółowych zasad częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący posiedzenia A. Kosiński poddał pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 13 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 
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W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poinformował członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 27.12.2021 r. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 13 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że zanim przejdziemy do kolejnego punktu, oddaje 

głos p. Sylwestrowi Uściniakowi – Komendantowi Powiatowej Straży Pożarnej w 

Siemiatyczach. 

Pan Sylwester Uściniak powitał Burmistrza, Sekretarza, Skarbnik oraz radnych. 

Następnie poinformował o planach zakupu samochodu strażackiego, na potrzeby OSP. Zwrócił 

się z prośbą do radnych o wsparcie w przedsięwzięciu w kwocie 20 000,00 zł. Ze swojej strony 

proponuje pomoc dla OSP Drohiczyn w postaci sprzętu – agregat do pompowania butli 

tlenowych. Rozważa również pomoc dla OSP Sieniewice w postaci przekazania pieniędzy na 

ocieplenie garażu. 

Poinformował, że samochód kosztuje w granicach 1 mln 300 tys. Kwotę 200 000,00 zł chcą 

pozyskać od samorządów, a o pozostałą kwotę starać się będą z Ministerstwa Ochrony 

Środowiska. 

Rada jednogłośnie zadecydowała udzielić dofinansowania w kwocie 20 000,00 zł. 

Komendant podziękował za pozytywne odniesienie się do przedstawionej prośby i opuścił salę. 

 

Ad. 3. 4. 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Drohiczynie, p. B. Renda, w celu omówienia sprawozdań: 

 Sprawozdanie z wdrażania „Programu Wspierania Rodziny w Gminie Drohiczyn  na 

lata 2021-2023”. 

 Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 2021-2027”. 

Kierownik omówiła sprawozdania zgodnie z załącznikami nr 2 i 3. 

 

Radna Pogorzelska zwróciła się z pytaniem o mieszkankę Drohiczyna, czy w jakiś sposób 

można jej pomóc? 

Kierownik odpowiedziała, że jest to bardzo trudna sprawa. Ta osoba ma silne zaburzenia 

psychiczne, opiekun regularnie odwiedza tę osobę i udziela pomocy, jednak nic więcej nie 

mogą zrobić. 

 

Przewodniczący podziękował Kierownik za zabranie głosu. 
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Ad. 7. 

 

k) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Drohiczynie, p. B. Renda, w celu omówienia projektu uchwały w 

sprawie zmiany załącznika Nr 2 do Uchwały Nr VI/49/11 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 

25 maja 2011 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, udzielane przez Miejsko Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Drohiczynie oraz szczegółowych zasad częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu pobierania opłat. 

 

Kierownik omówiła projekt uchwały (zał. nr 14). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Kierownik poinformowała o konieczności podjęcia uchwały na sesji w sprawie zmiany w 

uchwale Nr XXIX/232/21 Rady Miejskiej w Drohiczynie z dnia 28 grudnia 2021 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnej Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Drohiczyn na lata 2021-2023. 

Następnie Burmistrz wyjaśnił i uzasadnił konieczność wprowadzenia do porządku obrad i 

podjęcie w/w uchwały. 

 

Radny Miłkowski o godz. 1045 opuścił obrady, liczba radnych zmniejszyła się do 12. 

 

a) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2022. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 4). 

 

Dodatkowo poinformowała, że na sesję do uchwały zostanie już wprowadzona kwota 20 000,00 

zł – dofinansowanie zakupu samochodu strażackiego przez Powiatową Straż Pożarną w 

Siemiatyczach. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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b) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy – p. W. Romaniuk, 

odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Drohiczyn na lata 2022-2029. 

Skarbnik omówiła projekt uchwały (zał. nr 5). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 6). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d)  

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników OSP uczestniczących w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach i ćwiczeniach, 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 7). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 

handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 8). 
 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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f) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Rady Miejskiej – p. 

M. Rogowca, odnośnie projektu uchwały w sprawie zasad ustalania i wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

Przewodniczący omówił projekt uchwały (zał. nr 9). 

 

Dodatkowo poinformował, ze w dniu 8 lutego 2022 r. odbyło się posiedzenie przewodniczących 

komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie, na którym zostały przeanalizowane 

propozycje wysokości diet. 

S. Urbańska dodała, że wysokość diet została ustalona wg procentu kwoty bazowej. 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

g) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 10). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny Wojtkowski o godz. 1130 opuścił obrady, liczba radnych zmniejszyła się do 11. 

 

h) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 11). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 
 

i) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 12). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

j) 

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie podjęcia uchwał umożliwiających 

podjęcie działań ratowniczych. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 13). 

 
Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

 

Ad. 6. 

 

Radna Tomasik zapytała czy będzie plac zabaw? 

Burmistrz odpowiedział, że wniosek został złożony. 

Radna Pogorzelska zapytała: 

 czy ścieżki rowerowe są już odebrane 

 dlaczego kosze na terenie Drohiczyna są bez worków 

 kto zajmuje się naprawą i „łataniem dziur” w drogach 

 dlaczego jest brudno w Drohiczynie 

 czy będzie rondo 

 czy jest możliwość sprawdzenia, kto zalega z podatkami? 

 

Burmistrz po kolei odpowiedział na pytania: 

 nie jest pewny, czy ścieżki zostały już odebrane, ale chyba jeszcze nie 

 kosze zostaną w najbliższym czasie uzupełnione w worki 

 naprawa dróg jeśli są to gminne drogi jest w naszym obowiązku, a jeśli nie, to 

odpowiednie instytucje 

 Drohiczyn jest na bieżąco sprzątany 

 Rondo w Drohiczynie wg planu powstanie 

 Jest możliwość weryfikacji. 

 

Radna Sierociuk o godz. 1155 opuścił obrady, liczba radnych zmniejszyła się do 10. 

 

Radni wnoszą o zamknięcie wjazdu na plażę przy hangarach 

Burmistrz powiedział, że wniosek zostanie rozpatrzony. 

Radny Daniluk zapytał co z funduszem sołeckim i kiedy zostanie wykonany chodnik w 

Obniżu? 

Burmistrz odpowiedział, że wg ustaleń i dofinansowaniu ze Starostwa chodnik zostanie 

wykonany. 

Radna Pogorzelska zapytała, czy w obecnej sytuacji geopolitycznej jesteśmy zaopatrzeni w 

wodę? 

Burmistrz odpowiedział, że Gmina dysponuje w agregat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. M. Rogowiec przedstawił pisma, które wpłynęły w ostatnim 

czasie: 

 PKS NOVA – zlikwidowanie linii autobusowej Siemiatycze – Białystok  
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 Doprowadzenie kanalizacji 

 W sprawie diet radnych 

 List odnośnie repatriacji 

 

Burmistrz na zakończenie poinformował, że Gmina jest przygotowana na przyjęcie 60 osób z 

Ukrainy. 

 

Ad. 7. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radny Kosiński 

zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej – Waldemar Żero 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Andrzej Miłkowski 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu – Stanisława Urbańska 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – Andrzej Kosiński 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


